

Protokoll UPS styrelse, 5/24

Datum: 22 maj 2024

Tid: kl 13.00-16.00

Plats: Träffpunkt Storgatan 11

Närvarande:

Hans Nordström, ordförande

Niklas Rommel, vice ordförande

Christina Olsson, kassör

Inger Sjöberg, ledamot

Hans Granlund, ledamot

Anna Gelvås, ledamot

Dag Fredriksson, ledamot

Eric Knutson, ledamot

Peder Björk, ledamot

Mats Hallor, ledamot

Gäst Brittmari Ekholm programgruppen.

Förhinder: Per Lundberg, Benny Eklund, Christer Åsroth, Elisabet Gravström,

1. Mötets öppnande

Mötet inleddes med att UPS bjöd på vårlunch samt att Susanne Agnemo och Monika Westlinder informerade om kommunens mål och budgetprocess.

Ordförande sänder ut information gällande förslag till mål o budget till styrelsen för kommentarer. Niklas och Hans N sammanställer en rapport från UPS och lämnar till kommunledningskontoret innan 14 juni.

2. Närvarande

Se förteckning ovan.

3. Godkännande av dagordningen

Beslutas att godkänna dagordningen efter tillägg av fyra rapporter, KPR, LÖK, ÄLN presidium möte och ordförandekonferensen under punkten rapporter.

4. Val av justerare

Niklas Rommel utses till protokollsjusterare.

5. Föregående styrelsemöten

Protokoll från styrelsemötet den 2 april signerades och lades till handlingarna.

6. Diskussion om programgruppens verksamhet 2025.

Programgruppens fortsatta arbete diskuterades. De personer som ansvarat för programgruppen har begärt att få sluta med uppdraget och vi behöver därför nya personer som kan ta på sig uppgiften med att skapa programverksamhet. Ordförande tar fram förslag till information som kan gå till föreningarna med frågan om några är intresserade att ta på sig uppgiften.

7. Ekonomi

- a. Ekonomin är god, arvoden skall utdebiteras för första halvåret i juni.
- b. Riktlinjer för verksamhetsbidrag diskuterades. Beslöts att ordförande sänder ut material till styrelsen för kommentarer.
- c. Antal medlemsföreningar är 51 med ca 16 000 medlemmar, en förening har inte betalt men vi har fått besked att de ska betala.

8. Mötesplan 2025

Mötesdagar diskuterades, varvid styrelsen enades om att hålla AU på måndagar och styrelsemöten på onsdagar. Ordförande sänder ut förslag till styrelsen

9. Rapporter

- a. SÄV
Inget att rapportera, de har möte på fredag med ombuden.
- b. Detaljplaner
Inger presenterade några detaljplaner.
- c. Trafikgrupp
Trafikgruppen har sänt ut till föreningarna med begäran att få in synpunkter på vad som vi behöver arbeta vidare med. Trafikgruppen har planerat möte i juni för att gå vidare med arbetet.
- d. KPR
Senaste KPR-mötet diskuterades, minnesanteckningar kommer från kommunen.
- e. Ordförandekonferensen
Konferensen upplevdes som bra och uppskattad av föreningarna.
- f. LÖK
Hans Granlund informerade om LÖK, ett möte planeras i juni, där det ska diskuteras hur överenskommelsen ska vara.

- g. ÄLN möte
Niklas redovisade från Äldrenämndens arbete, bland annat om att verksamhetsstödet där de avsatt 500 000 kr inte blev utnyttjat på grund av oklara riktlinjer till föreningarna.

10. Övriga frågor

Karin Näslund-Westman har återlämnat kopiator och nyckel till vårt kontor.

11. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

12. Nästa styrelsemöte.

Nästa möte blir tisdagen den 20 augusti.

13. Mötet avslutas kl. 16.00.

Vid protokollet:


Peder Björk

Ordförande:


Hans Nordström

Justerare:


Niklas Rommel